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Behoort bij motie 25.5 Met een duurzaam sportbeleid is Haarlem op een 

duurzame toekomst voorbereid.  2020/898575 in de raadsvergadering van 17 

september 2020. 

 

Bijlagen Motie 25.5 inzake zomerijs  

 

Op 3 december jl. hebben de wethouders Snoek en Berkhout een gesprek gehad met de ijsbaandirectie. 

Wethouder Snoek heeft hier op dezelfde avond in de commissie Samenleving een mededeling over gedaan.  

In het gesprek heeft de directie van de IJsbaan aangegeven in principe niet het voornemen te hebben om in 

de toekomst weer zomerijs te maken. Het ging hier om een uitzonderingssituatie in verband met Covid. Het 

was een actie op verzoek van de nationale kunstschaatsbond. De kunstschaatsers trainen normaal gesproken 

in een overdekte ijshal in de zomerperiode. De ijsbaan Haarlem heeft ze in de gelegenheid gesteld te trainen 

in de half overdekte hal in Haarlem, omdat de geheel overdekte banen in andere gemeenten niet open 

mochten zijn.  

Verder is het onderwerp ‘verduurzaming’ aan de orde geweest. De ijsbaan heeft grote ambities op het gebied 

van verduurzaming. Onderzocht wordt of het financieel haalbaar is om genoeg zonnepanelen te plaatsen om 

energie op te wekken voor  eigen gebruik en de directe omgeving. 

Het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,                                             de burgemeester, 

 

 

 

 

 

 


